
Svar på Interpellation Från Klas Gustavsson Empartiet.                  2020-01-28                                                                                       

Tackar för Interpellation och jag svarar enligt följande på frågorna. 

Inledningsvis vill jag säga att Kommunstyrelsen hanterar Stigamo som en stående punkt på 
Kommunstyrelsens dagordning. Intresset är fortsatt stort och det första bygglovet är 
inlämnat för beredning på ett av de fyra nyttjanderättsavtal som är tecknade. 

Vilken är kostnaden fram till 31 dec 2019? 

185 miljoner kronor inklusive markinköp 30 miljoner. 

Vilken är inkomsten fram till 31 dec 2019? 

17 miljoner kronor varav 11 miljoner är skog. 

Hur är situationen med den juridiska tvisten gällande konsultarbetet/arvode?  

Nuvarande läge gällande skadeståndsanspråk mot konsultbolaget är att jurist genom 
juristsamverkan med Jönköpings kommun för Vaggeryds Kommuns talan.  

Sammanställning av yrkanden nästan färdigt. Kommunikation mellan vår jurist och 
försäkringsbolaget som hanterar skadeståndskrav för konsultbolaget är upprättad. 

Att det tagit lite mer tid en beräknat beror på att både jurist och tekniska kontoret haft för 
mycket högprioriterat arbete att utföra (alt. kapacitetsbrist). Det är ett invecklat ärende 
påpekar också våra inkopplade jurister, det är därför man behöver vara två.  

 
Gert Jonsson 

Kommunstyrelsens ordförande. (m) 

 

 

 

 

 

  


